
Protokół Nr XXII/2008
z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz 

w dniu 19 listopada 2008 roku 

Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz – Pani Krystyna Podgórska otworzyła obrady XXII 
nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz, stwierdzając na podstawie listy obecności 
prawomocność obrad. 
Radnych obecnych było 13. 
Radni nieobecni:  Jerzy Migas,   
Sesję rozpoczęto o godzinie 16-tej  w Gminnym Ośrodku Kultury w Przywidzu, a zakończono o 
godz. 16.30
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy Przywidz.

3. Interpelacje radnych
4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zaliczenia ulicy Jesionowej położonej w miejscowości Przywidz do kategorii dróg 
gminnych.
2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Przywidz na 2008 rok.

5. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
6. Wnioski i oświadczenia radnych.
7. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy -  zapytała czy są uwagi do porządku obrad?
Wójt Gminy -  wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Przywidzu.
Radni przy 11 głosach „za” i 2 – przeciw, przyjęli w/w  wniosek do porządku obrad.
ad.2.b Przewodnicząca Rady Gminy – żadne uwagi nie zostały wniesione na piśmie ani na 
posiedzeniach komisji Rady, a więc protokół z ostatniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.
ad.3. Interpelacje radnych
Nie zgłoszono.
ad.4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) Przewodnicząca Rady Gminy -    odczytała projekt uchwały w sprawie zaliczenia ul. 
Jesionowej położonej w miejscowości Przywidz do kategorii dróg gminnych.
Wójt Gminy – w uzasadnieniu do projektu uchwały powiedziała min. iż tworzy się 
Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych. Wspomniała, że wcześniej wykonano 
dokumentacji drogi  przy ulicy Jesionowej, która funkcjonuje jako droga osiedlowa.. 
Warunkiem przystąpienia do Programu jest posiadanie przez drogę statusu drogi publicznej 
W związku z powyższym nadanie ulicy Jesionowej statusu drogi gminnej umożliwi 
uzyskanie z budżetu Państwa dotacji na jej remont. Wspomniany Program umożliwia 
pozyskanie z budżetu Państwa 50% środków na przebudowę lub modernizację dróg 
lokalnych. Dodała, iż w budżecie na 2009 rok zaplanowano na remont tej drogi kwotę w 
wysokości 275 tys. zł.  Jest szansa i musimy spróbować. Wiemy również, że dużo punktów 
w tym Programie otrzymuje się za partnerstwo, a my nie mamy partnera wojewódzkiego czy 
powiatowego. Niemniej droga posiada wlot i wylot  zlokalizowany na drodze wojewódzkiej, 



co jest dobrym argumentem w powyższym Programie.
Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała czy są uwagi do w/w projektu uchwały?
Głosowanie
Przy 13 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. uchwała Nr XXII/195/2008).

ad.5. Przewodnicząca Rady Gminy    - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Przywidz na 2008 rok.
Opinia komisji gospodarczej do w/w uchwały była pozytywna.
Radni uwag nie wnieśli
Przystąpiono do głosowania
Przy 13 głosach „za”, Radni przyjęli w/w uchwałę.
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( uchwała Nr XXII/196/2008 w zał.)

ad.5. Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu.
Wójt Gminy -  w uzasadnieniu do uchwały przypomniała, że  30.09.br. Rada Gminy podjęła 
uchwałę intencyjną, która w § 1 mówiła, że Rada  przyjmuje projekt uchwały o likwidacji SP 
GZOZ w Przywidzu z dniem 01.01.2009 r. Powyższa uchwała została pozytywnie zaopiniowana 
przez Wojewodę Pomorskiego. Po uzyskaniu pozytywnej opinii Wojewody, w dniu 10.11.br. Rada 
Gminy podjęła kolejną uchwałę w sprawie likwidacji SP GZOZ. W § 6 były 3 daty tj. w ust. - 
otwarcie likwidacji Zakładu nastąpi z dniem 01.12.2008r., w ust.2. - zakończenie działalności 
Zakładu nastąpi z dniem 31 grudnia 2008 roku po dokonaniu wpisu NZOZ do rejestru 
niepublicznych zakładów opieki zdrowotnej, natomiast ust.3 – zakończenie czynności 
likwidacyjnych nastąpi do 28 lutego 2009 roku. Po przeprowadzeniu przez prawników ponownej 
wykładni przepisu art.43 ust.1 ustawy o zakładach opieki zdrowotnej, nie da się utrzymać   z § 6 
ust.2 terminu zakończenia działalności likwidowanego zakładu, gdyż zapis art.43 w punkcie 1 
stanowi, iż „termin zakończenia działalności likwidowanego zakładu opieki zdrowotnej nie może 
być krótszy niż 3 miesiące.” . W tej sytuacji należy wprowadzić autopoprawkę do uchwały Rady 
Gminy, z zapisem, że zakończenie działalności zakładu nastąpi z dniem 28 lutego 2009 roku.
Radna Mirosława Rogowska -  kto będzie podpisywał umowę z NFZ?
Wójt Gminy -  Likwidator będzie funkcjonował i będzie prowadził wszystkie czynności.
Innych uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy -   poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Głosowanie
Przy 11 głosach „za”, 1 – wstrzymującym i 1- przeciw”, radni przyjęli w/w uchwałę.
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. ( w 
zał. uchwała Nr XXII/197/2008).

ad.6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy.
1. Pan Tadeusz Waloch  -    wspomniał, iż ulica Jesionowa była przedmiotem dyskusji  w 

sprawie przejęcia tej drogi do Gminy.
2. Pan Jan Sikorski -    ona jest przejęta do Gminy pod nazwą ulicy osiedlowej  a tu chodzi aby 

była pod nazwą drogi gminnej.
3. Pan Wojciech Teodorczyk   -  zwracał uwagę na objęcie opieką nauczycielską dzieci i 

młodzież dowożoną na zajęcia szkolne  przed i poza godzinami lekcyjnymi.
Dzieci dowożone jeszcze przed lekcjami często przesiadują na schodach łączących ulicę 
Gdańską z ul. Spacerową zachowując się głośno, niekulturalnie, używając nieprzyzwoitych 
słów, nie ustępują miejsca przechodzącym osobom. Ponadto grupki młodzieży gromadzą się 
również na plaży a także przy domku ratownika , zachowując się głośno i niejednokrotnie 
budzą mieszkańców okolicznych domów.

4. Wójt Gminy -    w powyższej sprawie wystąpimy do p. dyrektor szkoły.
ad.7. Wnioski i oświadczenia radnych



1) Pan Sławomir Plichta -    wnioskował  o przepłukanie magistrali wodnej z Koziej Góry, gdyż 
leci brudna woda.

1. Radny  Jacek Krefft  -   złożył podziękowanie p. Wójt i Zastępcy za wykonanie  schodów  w 
Trzepowie.

Innych spraw nie zgłoszono
Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: G. Pożoga 


